

2025年7月份全校行事曆

日期/事項	內容
7月份	學期快要終結了!為培養幼兒感恩的心,學校鼓勵家長可和幼兒以畫作、心意卡及 手工作品等向老師和學校職員表達謝意。 根據《防止賄賂條例》第 9 條,學校教職員不得接受家長豐厚的饋贈,因此請家 長不要購買貴重禮物或食物予教職員。
校園生活相片	學期即將完結, GRWTH 應用程式內本學年的 AI 相簿將會下架, 請家長於7月31日(星期四)前下載所需的相片。
7月1日 (星期二)	回歸紀念日假期,全校放假一天。
7月2日 至 7月7日	請家長於此日前完成繳交7月份之茶點費、學費及膳食費用。
7月7日 (星期一)	夏日小食繽紛樂 為讓幼兒運用五感探索食材,親手製作茶點,從觀察、製作到品嘗,認識食物特性並激發好奇心,培養解決問題與動手實踐能力,感受學習的樂趣與成就感!當天節目: △ K1:雜果賓治 △ K2:班戟(內含芒果) △ K3:牛油曲奇
7月8日 (星期二)	製作小食:香蕉船 學校當天會安排幼兒在校內製作及品嘗香蕉船(內含雪糕)。
7月8日 (星期二)	親子團契一年終感恩茶聚 時間:下午 3:00 至 4:15(請已參加之家長和幼兒在下午 2:50 到達學校) 詳情請參閱相關通告及可聯絡王雅文老師。
7月9日 (星期三)	成長嘉許禮 為欣賞幼兒在這一年各方面的進步,當天會在校內進行頒發證書活動。 上課時間不變,當天請穿整齊校服、帶空書包及餐具。
7月10日 (星期四)	7月份生日會 1. 幼兒可穿著便服回校,需帶書包及餐具,上課時間不變。 2. 請上述月份的「生日之星」家長運用老師派發之圖工物料,與幼兒創作獨特的生日帽,讓小朋友帶回校。 3. 家長可預備健康小食,例如完整水果、奶類飲品或乾果等,避免分享太甜和加工的零食。學校會協助清洗和切開水果,或會在下午茶點時間分享。
7月11日 (星期五)	<u>下學期家長日</u> 當日班主任將派發『兒童學習歷程檔案』, 請家長自備一個環保袋 。
7月14日 至 8月31日	升 K2 及 K3 幼兒暑假 7月14日至8月31日為本學年暑假,請家長教導子女於暑假期間完成假期作業,並於開學日(9月1日)交回老師。另外,下年度之班主任會於8月下旬致電家長溝通交流。

低班及高班家長會

8月30日 (星期六) 為了讓家長更了解低、高班的課程進度,本校當天舉行上學期家長會,敬請家長預留時間出席。

高班家長會:上午9:15-10:30(請早5分鐘到達) 低班家長會:上午10:45-11:30(請早5分鐘到達)

2025年7月份行事曆

致閩光書院(幼稚園部):

- 1. 敝子弟將 □會 / □不會 食用雪糕。
- 2. 敝子弟對芒果 □有 / □沒有 敏感。

學生姓名: 班別: 家長簽署及日期:	
--------------------	--



July 2025 school calendar

	July 2025 School Calendar		
Date / Item	Details		
July	July As the term draws to a close, the school encourages parents and children to express their gratitude to teachers and staff by creating drawings, thank-you cards, or handmade crafts.		
	According to Section 9 of the Prevention of Bribery Ordinance, school staff are not permitted to accept lavish gifts from parents. Therefore, please do not purchase expensive gifts or food for staff members.		
Campus Life Photos	As the school year ends, the AI photo album on the GRWTH app will be removed. Please download any photos you wish to keep by Thursday, 31 July.		
Tuesday, 1 July	HKSAR Establishment Day Holiday – School will be closed for the day.		
2–7 July	Parents are kindly reminded to complete payment for July snack fees, tuition, and meal charges by this date.		
Monday, 7 July	Summer Snack Fiesta To encourage sensory exploration, children will prepare their own snacks, learning about ingredients through observation, preparation, and tasting. This activity fosters curiosity, problem-solving, and hands-on skills while giving them a sense of joy and accomplishment.		
	Activities by level: ➤ K1: Fruit Punch ➤ K2: Pancakes (with mango) ➤ K3: Butter Cookies		
Tuesday, 8 July	July Snack Making: Banana Boat Children will prepare and enjoy Banana Boats (which include ice cream) at school.		
Tuesday, 8 July	Parent-Child Fellowship – End-of-Year Thanksgiving Tea Gathering Time: 3:00 – 4:15 p.m. (Participating parents and children should arrive by 2:50 p.m.) For further details, please refer to the relevant circular or contact Miss Wong Nga Man.		
Wednesday, 9 July	Growth Recognition Ceremony To celebrate children's progress over the year, certificates will be awarded at school. Class hours remain unchanged. Please ensure your child wears full school uniform and brings an empty school bag and their own cutlery.		
Thursday, 10 July	 July Birthday Party Children may wear casual clothes to school and should bring their school bag and cutlery. Class hours remain unchanged. Parents of this month's "Birthday Stars" are invited to help their child design a unique birthday hat using the materials provided by teachers. Parents may prepare healthy snacks, such as whole fruits, dairy drinks, or dried fruits. Please avoid overly sweet or processed snacks. The school will assist in washing and cutting fruits and may share them during afternoon snack time. 		
Friday, 11 July	Parent-Teacher Conference for the Next Term Class teachers will distribute the Children's Learning Portfolio. Parents are kindly asked to bring a reusable shopping bag.		

	Summer Holiday for Rising K2 and K3 Students			
14 July	The summer holiday for children advancing to K2 and K3 will run from 14 July to 31			
_	August. Parents are encouraged to sup	pport their child in completing the holiday		
31 August	ay, 1 September (first day of school). Homeroom			
	teachers for the next academic year w	ill contact parents by phone in late August.		
	Parent Information Session for K2	<u>& K3</u>		
	To help parents gain a better understar	nding of the K2 and K3 curriculum, the school will		
Saturday,	Saturday, host a parent session. Please reserve the time to attend.			
30 August				
	➤ K3 Parent Session: 9:15 – 10:30 a	.m. (please arrive 5 minutes early)		
	➤ K2 Parent Session: 10:45 – 11:30	a.m. (please arrive 5 minutes early)		
To: Amoy College (Kindergarten)		July 2025 Calendar		
	()			
1. My child □	will / \(\sqrt{\pi}\) will not eat the ice cream			
2. My child \square	is / \square is not allergic to mango.			
Student Name:	Class:	Parent Signature & Date:		